
THE TRANSPORTATION INFRASTRUCTURE ACT
(C.C.S.M. c. T147)

**Declaration of Provincial Roads Regulation,
amendment**

Regulation 47/2024
Registered June 25, 2024

Manitoba Regulation 413/88 R amended

1 *The Declaration of Provincial Roads Regulation, Manitoba Regulation 413/88 R, is amended by this regulation.*

2 **Section 1 of Schedule 73 is replaced with the following:**

P.R. No. 280

1 Commencing at its junction with the highway presently known as P.R. No. 391 in the southeast quarter of Section 6-79-3 W.P.M., thence northeasterly and southeasterly to the northern limit of the Keeyask Generating Station in the northeast quarter of Section 8-85-15 E.P.M. Commencing at the southern limit of the Keeyask Generating Station in the northwest quarter of Section 32-84-15 E.P.M., thence easterly to the southern limit of the Long Spruce Generating Station in Township 85-20 E.P.M. Commencing at the northern limit of the Long Spruce Generating Station in said Township 85, thence northeasterly to its junction with the highway presently known as P.R. No. 290 in said Township 85, as shown on plans of

LOI SUR LES INFRASTRUCTURES DE
TRANSPORT
(c. T147 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur le
classement des routes provinciales
secondaires**

Règlement 47/2024
Date d'enregistrement : le 25 juin 2024

Modification du R.M. 413/88 R

1 *Le présent règlement modifie le Règlement sur le classement des routes provinciales secondaires, R.M. 413/88 R.*

2 **L'article 1 de l'annexe 73 est remplacé par ce qui suit :**

R.P.S. n° 280

1 Commencant au point d'intersection de la R.P.S. n° 280 et de la route actuellement désignée sous le nom de R.P.S. n° 391, dans le quart sud-est de la section 6-79-3 O.M.P.; de là, vers le nord-est et vers le sud-est jusqu'à la limite nord de la centrale électrique Keeyask, dans le quart nord-est de la section 8-85-15 E.M.P. Commencant à la limite sud de la centrale électrique Keeyask, dans le quart nord-ouest de la section 32-84-15 E.M.P.; de là, vers l'est jusqu'à la limite sud de la centrale électrique de Long Spruce, dans le township 85, rang 20 E.M.P. Commencant à la limite nord de la centrale électrique de Long Spruce, dans ledit township 85; de là, vers le nord-est jusqu'au point d'intersection de ladite R.P.S n° 280 et de la route actuellement

survey No. 6859, 6892, 6923, 7081, 7082, 7083, 7084, 7085 and 7140 P.L.T.O. (N. Div.); and 2345, 2346, 2347, 21399, 21401, 21402, 32673, 64600, 73099, 73101, 73107, 73108, 73109, 73110, 73111, 73112 and 73136 P.L.T.O.

désignée sous le nom de R.P.S. n° 290, dans ledit township 85; ainsi qu'il est décrit aux plans d'arpentage enregistrés au B.T.F.P. (Div. de N.) sous les numéros 6859, 6892, 6923, 7081, 7082, 7083, 7084, 7085 et 7140 et au B.T.F.P. sous les numéros 2345, 2346, 2347, 21399, 21401, 21402, 32673, 64600, 73099, 73101, 73107, 73108, 73109, 73110, 73111, 73112 et 73136.

June 21, 2024
21 juin 2024

**Minister of Transportation and Infrastructure/
La ministre du Transport et de l'Infrastructure,**

Lisa Naylor